
PROTOKÓŁ NR 78/14

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 28 sierpnia 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 17:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Zofia Ujma,

4. Mariusz Kubiak,

5. Paweł Pituch.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Teresa  Szczepańska,  Adam  Bierowski,  Roman  Kołodziej,  Artur

Wrona.

Zaproszone osoby:

6. Bartłomiej Nawrocki.

Porządek obrad:

1. Wyjazd na ul. Św. Anny i ul. Wiejską, Podgórze.

2. Dyskusja nad wyłonionymi problemami z wyjazdu, wnioski.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Radni K.G.K. na prośbę mieszkańców wyjechali na ul. Św. Anny, ul. Wiejską i Podgórze.

Ad. 2 Przy ul. Św. Anny gdzie realizowany jest remont nawierzchni, mieszkańcy zwrócili się z prośbą

aby  mieć  na  uwadze,  to  znaczy  zlecający  remont  tej  ulicy,  pobocze.  Stok  zarośnięty  jest  krzakami,

samosiejkami rosną tam również większe drzewa co nie dodaje uroku tej ulicy. W trakcie gdy wykonawca

przygotowywał  teren  pod  krawężniki  zmuszony  był  zniwelować  teren  a  tym  samym  zostały  uszkodzone

korzenie drzew jak i krzaków.

Mieszkańcom zależy na estetyce a także na bezpieczeństwie, toteż proszą o wycięcie tych chaszczy.

Gotowi są zrobić to sami ale muszą mieć zezwolenie. Zwracali się z tym do Urzędu półtora roku temu ale

dostali odpowiedź odmowną.

Istotnym elementem na tej fazie robót drogowych na tej ulicy (roboty są na ukończeniu), jest podjęcie działań

w kwestii oświetlenia.

Następnie radni udali się na ul. Wiejską.

Mieszkaniec  tej  ulicy  Pan  Strzelczyk  od  kilku  lat  zgłasza  nienadającą  się  do  użytku  drogę  która  została

zniszczona przez firmę Skanska podczas robót wodno-kanalizacyjnych.

Droga była z nawierzchnią asfaltową, obecnie jest nieprzejezdna nawet ciągnikiem. Zapadliny i doły sięgają

kilkadziesiąt centymetrów. 

Rolnik nie ma szans przejechać żeby nie niszczyć sprzętu i maszyn. 
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Następna droga to droga przy nieruchomości  Wiejska 47. Droga ta istniała (jest  na mapie) dopóki firma

Skanska nie weszła tam z robotami.

Aktualnie nie ma tam drogi gdyż wysoko nad poziomem usytuowane studzienki uniemożliwiają korzystanie z

drogi.

Na ul.  Podgórze mieszkańcy nie mogą doprosić się uzupełnienia oświetlenia. Chodzi o dwa newralgiczne

punkty przy nieruchomości Pana Miazgi i Pana Górczyka.  

Doszło na tej ulicy do podpalenia u Pana Guta. Mieszkańcy boją się następnych aktów wandalizmu.

Ad. 3 W sprawach różnych omawiano cząstkowe naprawy ulic. 

Wnioski Komisji:

1.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  po raz kolejny wnioskuje o naprawę dróg miejskich przy ul.

Wiejskiej. Jedna droga to droga przy nieruchomości Wiejska 30, druga przy nieruchomości Wiejska 47.

Obie  drogi  nie  nadają  się  do  użytku  po  robotach  firmy  Skanska.  Podczas  spotkania  w  kościele  z

przedstawicielami firmy, mieszkańcy byli zapewniani o przywróceniu do pierwotnego stanu wszystkich dróg i

placów po zakończeniu robót przez firmę.

2. K.G.K. wnioskuje o usunięcie (wycięcie) chaszczy znajdujących się przy noworemontowanej ulicy

Św. Anny, oraz podjęcie działań w celu realizacji oświetlenia na tej ulicy.

3.  K.G.K. wnioskuje o uzupełnienie oświetlenia na ul. Podgórze przy nieruchomości Pana Miazgi i

Pana Górczyka. Po ostatnim podpaleniu, mieszkańcy boją się o swoje bezpieczeństwo. 

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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